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Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów, które odbylo

sie w dniu 7 sierpnia 2008 r. w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyl - Przewodniczacy Komisji

Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa - Pan Henryk Nowak.

Ad.l.

Przewodniczacy Komisji GOSiR - P an Henryk Nowak o godz. 9.30 otworzyl wspólne•
posiedzenie Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzil, ze zgodnie z lista obecnosci

w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania

prawomocnych opinii. Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad.2

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak zapytal czy sa uwagi i zapytania do

zaproponowanego porzadku obrad?

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski postawil wniosek o wprowadzenie do porzadku

obrad trzech projektów uchwal:

1) w pkt. 3.5. w sprawie okreslenia wysokosci planowanych srodków pochodzacych

z budzetu Gminy Ksawerów przeznaczonych na realizacje programów operacyjnych.

2) w pkt. 3.6. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok

3) w pkt. 3.7. w sprawie zaciagniecia zobowiazania wekslowego.

Wniosek Skarbnika Gminy o rozszerzenie porzadku obrad zostal przyjety w glosowaniu - 10

glosami "za", bez glosów przeciw i wstrzymujacych sie.

Wobec braku innych wniosków Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak postawil wniosek

o zatwierdzenie porzadku obrad wraz z przyjetymi poprawkami.

Czlonkowie Stalych Komisji 10 glosami "za", bez glosów przeciw i wstrzymujacych sie

zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

2.Zatwierdzenie porzadku obrad.

3.0piniowanie projektów uchwal na XXXIII Sesje Rady Gminy Ksawerów:

3.1. w sprawie wyrazenia zgody na nabycie przez Gmine Ksawerów prawa wlasnosci

dzialek polozonych w Ksawerowie,

3.2. w sprawie upowaznienia Wójta Gminy Ksawerów do podpisania Porozumienia

z LZD Dystrybucja sp. z 0.0. z siedziba w Lodzi ul. Tuwima 58,
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3.3.w sprawie dokonania darowizny rzeczowej,

3.4. w sprawie przyjecia darowizny (3740 zl.).

3.S. w sprawie okreslenia wysokosci planowanych srodków pochodzacych z budzetu

Gminy Ksawerów przeznaczonych na realizacje programów operacyjnych.

3.6. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok

3.7. w sprawie zaciagniecia zobowiazania wekslowego.

4. Sprawy rózne i wniesione.

S.Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów .•
Ad.3.l.

Kierownik Elzbieta Wizner referujac projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów w sprawie

wyrazenia zgody na nabycie przez Gmine Ksawerów prawa wlasnosci dzialek polozonych

w Ksawerowie o numerach: 510/6,510/9 i 510/1 O i powiedziala, ze sa to dzialki

przeznaczone pod drogi. Podzial na dzialki budowlane i czesc dzialek pod droge byl jeszcze

zrobiony przez Gmine Pabianice, ale nie zostaly przejete przez ta Gmine.

Jest prosba wlasciciela, aby te tereny od niego wykupic. Ta propozycja jest dla nas

korzystna, poniewaz w ulicach sasiednich jest juz infrastruktura i dlatego powinnismy

zabezpieczyc tez droge na przyszlosc i byc wlascicielami tych terenów. Wlasciciel

zaproponowal korzystna dla Gminy cene 12 zl. /m2. Ogólna powierzchnia tych dzialek

wynosi 623m2.

Przewodniczacy Komisji stwierdzil, ze nie bylo pytan i postawil wniosek o zaopiniowanie

przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w sprawie wyrazenia

zgody na nabycie przez Gmine Ksawerów prawa wlasnosci dzialek polozonych

w Ksawerowie - glosowalo 10 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 3.2.

Wójt Gminy Maria Kopczewska przedstawila projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie upowaznienia Wójta Gminy Ksawerów do podpisania Porozumienia z LZD

Dystrybucja sp. z 0.0. z siedziba w Lodzi ul. Tuwima 58.

Pani Wójt wyjasnila, ze projekt uchwaly dotyczy realizacji oswietlenia odcinka na

ul. Szkolnej. Jak wszyscy pamietamy dosc dlugo ta sprawa trwa. W tresci porozumienia

w § 1. jest zapis. "Strony niniejszego Porozumienia wyrazaja wole wspóldzialania na rzecz

budowy oswietlenia w ulicy Szkolnej w Ksawerowie". W § 3. w wykropkowany miejscu

nalezy wpisac : "do ulicy Rzepakowej".Pozostale numery paragrafów nalezy poprawic,

poniewaz zaistnial blad komputerowy.
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Jezeli Rada Gminy podejmie te uchwale, to we wrzesniu to oswietlenie zaistnieje.

Mieszkancy Widzewa zabiegali o ten newralgiczny odcinek wiele lat..

Radny Arkadiusz Bielecki stwierdzil, ze ta uchwala jest uchwala historyczna, poniewaz ta

sprawa trwa dluzej anizeli Gmina Ksawerów po reaktywacji.

Przewodniczacy Komisji stwierdzil, ze nie bylo pytan i postawil wniosek o zaopiniowanie

przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w spraWIe

upowaznienia Wójta Gminy Ksawerów do podpisania Porozumienia z LZD Dystrybucja sp .•
z 0.0. z siedziba w Lodzi ul. Tuwima 58- glosowalo 10 radnych, glosów przeciw

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.3.

Wójt Gminy Maria Kopczewska powiedziala, ze ten projekt uchwaly Rady Gminy

Ksawerów w sprawie dokonania darowizny rzeczowej wiaze sie bezposrednio z uchwala

poprzednia. W zwiazku z tym, ze wykonanie oswietlenia nalezy do zadan wlasnych Gminy

a my w tej chwili nie marny srodków w budzecie na ten cel, jest propozycja, ze przekazemy

na rzecz Zakladu Energetycznemu w Lodzi oswietlenie w ul. Tymiankowej o wartosci

poczatkowej 76.962,00 zl. i oprawy o wartosci 21.983,46 zl.,a w zamian za to LZE wybuduje

nam oswietlenie na odcinku ul. Szkolnej. Na terenie naszej Gminy 95% oswietlenia stanowi

wlasnosc LZE oprócz ul.Tymiankowej.

Przewodniczacy Komisji stwierdzil, ze nie bylo pytan i postawil wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w sprawie dokonania

darowizny rzeczowej- glosowalo 10 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie

stwierdzono.

Ad.3A.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie przyjecia darowizny. Przedmiotowa uchwala dotyczy wyrazenia zgody na

przyjecie darowizny rzeczowej w postaci dokumentacji technicznej budowy sieci wodno

kanalizacyjnej wraz z przykanalikarni w ul.Ogrodniczej w Ksawerowie. Wartosc darowizny

wynosi 3 740 zl. Do urzedu wplynelo pismo od mieszkanców, którzy zobowiazali sie do

wykonania i sfinansowania dokumentacji. W zwiazku z powyzszym zostal przygotowany

projekt uchwaly.
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Wójt Gminy Maria Kopczewska dodala, ze mieszkancy tej ulicy byli na spotkaniu z Rada

w poprzedniej kadencji i mieli przyzwolenie ze strony Rady i Urzedu i zgodnie z ta deklaracja

dokumentacja na wykonanie przylacza zostala wykonana.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak powiedzial, ze nalezy sie cieszyc, ze mieszkancy

znalezli taniego projektanta.

Przewodniczacy Komisji stwierdzil, ze nie bylo pytan i postawil wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w spraWIe przYJeCIa•
darowizny - glosowalo 10 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.5.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie okreslenia wysokosci planowanych srodków pochodzacych z budzetu Gminy

Ksawerów przeznaczonych na realizacje programów operacyjnych. Zgodnie z art. 206

ustawy o finansach publicznych wynika obowiazek, ze do 15 sierpnia br. Gminy musza

przedstawic programy operacyjne do Urzedu Marszalkowskiego w Lodzi wraz

z informacja, jakie srodki z budzetu gminy zostana poniesione na programy operacyjne na rok

biezacy idwa najblizsze lata.

W zalaczniku do projektu uchwaly umieszczone zostaly trzy zadania:

1) Przebudowa drogi powiatowej m 3303 E w latach 2007-2013: wartosc calkowita

projektu: 12580,000,00 zl. ( skladamy wniosek równoczesnie z Powiatem) ,

IETAP -ul. Wolska

IIETAP - ul. Jana Pawla II i ul. Nowotki

IIIETAP - uLWschodnia

IV ETAP -ul. Szkolna.

2) Rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnej i wodociagowej w Gminie Ksawerów- wartosc

calkowita projektu- 14507405,00 zl.

3) Termomodernizacja obiektów uzytecznosci w Gminie Ksawerów- wartosc calkowita

projektu 370000,00 (termomodernizacja budynku Gimnazjum w Ksawerowie) +

60000,00 ( piec w Szkole Podstawowej w Woli Zaradzynskiej) zl. +75 000,00 zl.

( OSP w Woli Zaradzynskiej).

Wójt Gminy Maria Kopczewska dodala, ze trzeci program (termomodernizacja budynku

Gimnazjum w Ksawerowie) bedzie realizowany lacznie z Miastem Pabianice. Trzeba miec

okolo 14 mln zl., zeby wystartowac w tym programie.
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Przewodniczacy Komisji stwierdzil, ze nie bylo pytan i postawil wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w sprawie okreslenia

wysokosci planowanych srodków pochodzacych z budzetu Gminy Ksawerów

przeznaczonych na realizacje programów operacyjnych- glosowalo 10 radnych, glosów

przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 3.6.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski zreferowal projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów•
w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok. Skarbnik Gminy wyjasnil, ze

dyrektor S zkoly Podstawowej w Ksawerowie zwrócil sie z prosba o przesuniecie srodków

w wysokosci 7.000 zl. na zakup kosiarki do koszenia boiska. Druga tabela w projekcie

uchwaly dotyczy zamiany klasyfikacji budzetowej z § 6620 na § 6300 .

Radny Stefan Jedraszek zapytal czy w szkole jest zatrudniony konserwator?

Wójt Gminy Ksawerów odpowiedziala, ze w szkole jest zatrudniony pracownik

gospodarczy.

Przewodniczacy Komisji stwierdzil, ze nie bylo innych pytan i postawil wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2008

rok -glosowalo 10 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 3.7.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski przedstawil projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie zaciagniecia zobowiazania wekslowego w wysokosci 100 000 zl. W dniu 4

sierpnia 2008 r. wplynelo pismo z Banku Gospodarstwa Krajowego, w którym zadaja od nas

zabezpieczenia w celu podpisania aneksu do umowy na "Budowe boiska sportowego przy

Szkole Podstawowej w Woli Zaradzynskiej. W wyniku podpisania przedmiotowego aneksu

Gmina uzyska dofinansowanie do zadania w lacznej wysokosci 500 tys. zl. ze srodków

Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej.

Przewodniczacy Komisji stwierdzil, ze nie bylo pytan i postawil wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w sprawIe zacIagmeCIa

zobowiazania wekslowego- glosowalo 10 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie

stwierdzono.
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AdA.

Przewodniczacy Komisji Hemyk Nowak stwierdzil, ze nie bylo chetnych do zabrania glosu
w tym punkcie.

Ad.5.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak o godz. 10.10. zamknal wspólne posiedzenie

Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

INSPE~Iwona KutCzYn~

• Wspólnemu posiedzeniu
Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów

przewodniczyl

PRZEWODNIC.ZACY KOMISJI
GOSPODARKI, OCHRONY SRODOWlS~ iROLNICTWA

Rady .~0 fi ~iJ"erów~r~fN~~Zalaczniki:

I.Lista obecnosci czlonków Komisji.

2.Proponowany porzadek obrad.

3.Projekty uchwal na XXXIII Sesje Rady Gminy Ksawerów.
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